
Zápis 
z jednání Členské konference Horolezeckého klubu Ostaš 

konané dne 14. března 2025 v Polici nad Metují v hospůdce SOKOLOVNA 

 
začátek jednání: 18:00 
přítomni: dle prezenční listiny 
hosté:    
 

 
1) Na úvod předseda HKO přivítal přítomné, kterých tentokrát dorazil velmi uspokojivý 

počet (za což všem dík!). Sami členové se odměnili bouřlivým potleskem! 
 

2) Předseda předložil plénu ke schválení program členské konference. 
K předloženému návrhu nebyl vznesen žádný návrh na doplnění. 
 
Program: 
1. Zahájení členské konference 
2. Schválení programu schůze 
3. Volba pracovního předsednictva 
4. Volba komisí (mandátové, návrhové) 
5. Zpráva o činnosti HKO za rok 2024 
6. Zprávu o hospodaření HKO v roce 2024 
7. Zpráva revizní komise 
8. Návrh akcí na dalších 12 měsíců 
10. Diskuse 
11. Návrh a schválení Usnesení 
12. Závěr 
 
Program členské konference byl všemi přítomnými přijat. 
 

3) Volba pracovního předsednictva a komisí 
a) vedoucím výroční členské konference byl zvolen Tomáš Hornych (většinou 
přítomných; 0 proti, 0 se zdržel); 
b) zapisovatelem výroční členské konference byl zvolen Martin Hruška (většinou 
přítomných; 0 proti, 0 se zdržel); 
c) mandátová komise byla zvolena v tomto složení – Marie Hornychová 
(předseda), Lumír Pražák (člen komise) většinou přítomných s tím, že 2 proti, 4 se 
zdrželi; 
d) návrhová komise byla zvolena v tomto složení – Michal Stuchlík (předseda 
komise), Marek Lacina (člen komise), a to většinou přítomných, 0 proti, 3 zdržel. 
 



4) Po volbě Pracovního předsednictva na výzvu vedoucího schůze oznámil předseda 
mandátové komise, že Členská konference je usnášeníschopná a všechna 
proběhnuvší a proběhnutá hlasování budou platná. Přítomno včetně zastoupeno, 
je 51 z 83 členů klubu, kvorum pro proběhnuvší hlasování a volby je 26 hlasů. 
 

5) Předseda klubu přednesl zprávu o činnosti klubu za rok 2024. 
 

6) Hospodář přednesl zprávu o hospodaření klubu v roce 2024. 
 

7) Předseda sboru revizorů přednesl zprávu o revizi hospodaření. 
 

8) Předseda přednesl návrh akcí na dalších 12 měsíců s tím, že vyzval k tomu, aby 
pozměňující návrhy zazněly v rámci diskuse. 
 

9) Proběhla diskuse, v níž byla přítomnými diskutována zejména tato témata: 
 
a. Členské příspěvky 

- ČOS – mládež 300 Kč, starší 600 Kč, nejstarší 300Kč,  
- ČHS – úprava (dospělí 700Kč, děti 200Kč), upozornění na možnost pojištění 

a výhody členství 
- HKO – nad 18 let 200 Kč, 10-18 let 100 Kč, 0-10 let zdarma 
- Termín 31. 3. 2025 
- Podrobnosti platby budou na webu 

 
b. J. Škop – návrh na jarní brigádu pro odstranění spadlých stromů okolo skal 

na Ostaši (50 pro, 0 proti, 1 zdržel) 
 

c. Mareš – připravit instruktážní den (26 pro, 10 proti, 15 se zdrželo) 
 

d. J. Trnovský 
 

a. Navýšení vstupného na stěně (k diskusi) 
b. Oddělení chytů na boulder od chytů na stěnu  
c. Bouldrovka mimo otvírací dobu stěny, platba vstupného přes vyvěšený 

QR kód pro návštěvy mimo otevírací dobu 
d. pro informaci: Aplikace BoulderBot pro mobily na využítí spraywallu 

 
e. V. Krejčí – návrh na zřízení permanentky na vstup místo placení při každém 

vstupu 
f. P. Žák – návrh zvýšení členského příspěvku a vstup na stěnu zdarma pro členy 

klubu 
g. J. Lokvenc – navrhl řešení otázky vstupného řešit na výkonném výboru 



h. L. Buštová – návrh podpory závodní činnosti dětí. Výbor připraví návrh 
dotačního programu 51 pro 0 proti 0 se zdržel 

i. Je stávající stav vstupného na stěnu udržitelný do příští schůze. (48 pro, 1 proti, 
2 se zdrželi) 

 
 

 
10)  Předseda návrhové komise přečetl návrh usnesení a v následném hlasování ho 

Členská konference přijala. (50 pro, 0 proti, 1 zdržel se) 
  

 
Jednání ČK bylo ukončeno ve 20:00 hod.  Zapsal: Martin Hruška 


